



S M A R T S T Y L E[®]
H A I R S A L O N S

Date: February 2025

We are looking for qualified hairstylists and barbers to join the **Magicuts, First Choice Hair and Smartstyle** teams as a **Stylist/Barber**. If you have experience, skills, and a passion for the beauty industry, we are excited about the possibility of you contributing to our salons' success and helping us continue to provide exceptional service to our clients.

Position: Stylist/Barber

Locations: Magicuts and Smartstyle located in Winnipeg, Steinbach and Brandon, Manitoba, Canada

Responsibilities:

As a stylist/barber at our salons, your primary responsibilities will include, but are not limited to:

- Providing high-quality haircuts, color treatments, and styling services.
- Consulting with clients to understand their style preferences and recommending appropriate services.
- Maintaining a clean and organized work area.
- Ensuring client satisfaction with all services rendered.
- Participating in salon events, promotions, and training as needed.

Work Schedule:

Your typical work schedule will be full time hours, though flexibility is available for scheduling.

Expectations:

We expect all stylists to adhere to our Salon's high standards of professionalism, customer service, and salon policies. This includes maintaining a positive and welcoming attitude toward clients and fellow staff members, as well as staying current on industry trends and techniques.

Next Steps:

If you have any questions or need further clarification, don't hesitate to reach out. We are confident that you will be a wonderful addition to our team and look forward to having you join us. We look forward to the opportunity to work with you and support you in your career as a stylist/barber!



S M A R T S T Y L E[®]
H A I R S A L O N S

Date : février 2025

Nous recherchons des coiffeurs et barbiers qualifiés pour rejoindre les équipes de Magicuts, et Smartstyle en tant que Coiffeur/Barbier. Si vous avez de l'expérience, des compétences et une passion pour l'industrie de la beauté, nous sommes excités de vous voir contribuer au succès de nos salons et de nous aider à continuer à offrir un service exceptionnel à nos clients.

Poste : Coiffeur/Barbier

Lieux : Salons Magicuts et Smartstyle à Winnipeg, Steinbach et Brandon au Manitoba, Canada

Responsabilités :

En tant que coiffeur/barbier dans nos salons, vos responsabilités principales incluront, mais ne se limiteront pas à :

- Fournir des coupes de cheveux, des traitements de couleur et des services de coiffure de haute qualité.
- Conseiller les clients pour comprendre leurs préférences stylistiques et recommander les services appropriés.
- Maintenir un espace de travail propre et organisé.
- Assurer la satisfaction des clients pour tous les services rendus.
- Participer aux événements, promotions et formations du salon si nécessaire.

Horaires de travail :

Votre emploi du temps typique sera à temps plein, bien que de la flexibilité soit disponible pour la planification.

Attentes :

Nous attendons de tous nos coiffeurs qu'ils respectent les normes élevées de professionnalisme, de service client et de politiques du salon. Cela inclut le maintien d'une attitude positive et accueillante envers les clients et les autres membres du personnel, ainsi que la mise à jour continue des tendances et techniques de l'industrie.

Prochaines étapes :

Si vous avez des questions ou avez besoin de plus de précisions, n'hésitez pas à nous contacter. Nous sommes convaincus que vous serez une merveilleuse addition à notre équipe et sommes impatients de vous accueillir parmi nous. Nous sommes impatients de collaborer avec vous et de vous soutenir dans votre carrière en tant que coiffeur/barbier !